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14 dubna, 2023

Pfizer v Evropě: 5 milionů hlášených případů vedlejších
účinků

necenzurovanapravda.cz/2023/04/pfizer-v-evrope-5-milionu-hlasenych-pripadu-vedlejsich-ucinku

Jde nejspíš skutečně jen o špičku ledovce, protože ne každý své

zdravotní problémy spojuje právě s těmito přípravky. Mnohé vedlejší

účinky se objevují až s odstupem času, aniž by pak očkovaný uvažoval

o nějaké souvislosti.

Nikdo také neví, jaké další vedlejší účinky se projeví ve vzdálenějším

časovém horizontu, neboť nejeden odborník varuje před tím, že

mnohé problémy se projeví měsíce až roky po aplikaci přípravku.

Zatímco v případě dospělých jde o jejich vlastní rozhodnutí, tak u

nezletilců o aplikaci experimentální injekce rozhodují rodiče, kteří

také nesou plnou zodpovědnost za případné poškození zdraví nebo

dokonce smrt jejich potomků.

V EU byly schváleny přípravky pro děti všech věkových kategorií

(tedy od 6 měsíců) a kupodivu se našlo dostatek rodičů, kteří byli

ochotni udělat i z velmi malých dětí pokusné králíky.
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Některé děti na to záhy doplatily, u dalších se možná toto

nezodpovědné jednání jejich rodičů ještě projeví…

EudraVigilance, evropská databáze hlášení o podezření na nežádoucí

účinky léků, nyní oznámila více než pět milionů případů nežádoucích

účinků po covid vakcíně, z toho 38 250 závažných nežádoucích

účinků u dětí. Lékaři hlásili tři miliony z nich.

Podnikatel Roland Brautigam uvádí některé hrozné příklady.

Například jeden lékař nedávno informoval Pfizer o batoleti, které

zemřelo po injekci Pfizer. Výrobce vakcíny předal zprávu Evropské

lékové agentuře (EMA).

Dalšího batolete se také museli jeho rodiče vzdát „ve jménu

vědy“ nebo „aby chránili ostatní.“  Tuto zprávu také předala

společnost Pfizer agentuře EMA.

Brautigam zdůrazňuje, že tři miliony případů nežádoucích účinků

byly hlášeny agentuře EMA zdravotnickými pracovníky.
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„Takže ne armádou trollů, ale přepracovanými, zaneprázdněnými

lékaři, kteří věděli, že je dost důležité, aby nahlásili závažný vedlejší

účinek vakcíny.“

Dále odkazuje na harvardský výzkum zadaný americkou vládou,

který ukazuje, že je hlášeno pouze 1 až 13 procent všech

nežádoucích příhod.

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 5 Průměrně: 5]

 

 


